
  
  

Verslag en afspraken van de vergadering 10 oktober 2023. 
 

Aanwezig :  Corrie Kool, interim voorzitter; Jappie Borger, verslag; Auke van der Kooi;  

Alexander Hendriks; Martin Schaper ; Johan Kootstra; Rienk Bouma ; Karla van Leersum ; 

Simone Boes beleidsmedewerkster. Hilbrand de Jong; Jeen Jager, beleidsmedewerker, 

inkomensvoorziening/Naleving; Jelle Nutma 

 

 

 

 

1. Corrie opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 

Een speciaal welkom voor Jelle Nutma. Hij zal vanaf november de voorzittershamer 

hanteren. 

Cor Val is vanavond afwezig. Hij zal tijdens de vergadering van 14 november afscheid 

nemen 

 

2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

 

 

3. Voor onze nieuwe voorzitter Jelle Nutma volgt er een korte voorstel ronde en stelt 

Jelle zichzelf ook voor aan onze Adviesraad. 

 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 

-Het nieuwe DB heeft een kennismakingsgesprek gehad met wethouder Tjibbe 

Brinkman. 

-Het rapport wat door Auke gemaild is, is zeker de moeite van het lezen waard. 

- Er is een uitnodiging gekomen voor de startbijeenkomst VoorzieningenWijzer. Karla 

Johan en Corrie zullen van deze uitnodiging gebruik maken. 

-Simone, Corrie en Jappie hebben Jelle bijgepraat en geïnformeerd over het werk van 

onze Adviesraad. 

 

5. Samenvatting vergadering 12 september 2023 

Het verslag wordt onveranderd vastgesteld. 

 

 

 



6. Beleidsregels Terug- en invordering bedrijfskapitaal. 
Deze regeling is bij de meesten bekend onder de TOZO- regeling. 
De Tijdelijke Ondersteuning Zelfstandig Ondernemers. Is in het leven geroepen om in 
de Corona periode als ondersteuning te dienen voor zelfstandig ondernemers. 
Jeen geeft over deze regeling nog even een heldere uitleg over met name de 
aflossingsverplichting van de TOZO regeling 
Binnen de gemeente Achtkarspelen is er maar weinig gebruik gemaakt van de deze 
regeling. 
Als Adviesraad geven wij hier een eenstemmig positief advies over. 
 

7. Richtlijn inkomstenvrijlating. 
Kern bij deze regeling is dat er wanneer de inkomsten boven de norm komen deze de 
betreffende persoon geen bijstand meer ontvangt en er geen sprake meer kan zijn 
van een inkomstenvrijlating. 
Jeen vertelt in het kort het hoe en waarom van deze richtlijn. 
We zullen als Adviesraad hierover een positief advies over uitbrengen. Hilbrand en 
Corrie gaan een advies hierover opstellen. 
 
 

8. Verordening individuele inkomenstoeslag 

De verordening komt mede naar aanleiding van ons advies van februari 2023. 
Jeen geeft aan dat hierover van onze adviesraad een advies wordt gevraagd. Het zou 
mooi zijn als dit voor december 2023 lukt. Corrie en Hilbrand gaan hiermee bezig. 
Hilbrand heeft hierover nog enkele suggesties welke mee worden genomen in ons 
advies. We staan als Adviesraad positief tegenover deze verordening 
Jeen wordt bedankt voor zijn duidelijke uitleg en aanvullingen die hij over de 3 
beleidstukken heeft gegeven. 
 

9. Week van de armoede. 
Johan geeft een verslag van het bezoek aan de voedselbank. Jappie en Johan zijn hier 
geweest. Beiden hebben een beeld gekregen over de wekwijze en ambities van de 
Voedselbank. 
Het lijkt ons verstandig om structureel contact te houden met de voedselbank. Bijv. 1 
keer per jaar uitnodigen voor een vergadering van de Adviesraad. 
Voor wat het contact en mogelijkheden met de Bieb betreft hierover komen we later 
terug. 
 
 

10. Communicatie 
Martin neemt nog weer even contact op met website beheerder Hielke- Jan. 
Martin en Corrie zullen kijken of er nog een flyer is van de Adviesraad. Zo niet gaan 
we een nieuwe ontwerpen. Samen met de digitale mogelijkheden is dit ook een kans 
om onze raad onder de aandacht van de inwoners van de gemeente te brengen. In 
een volgende vergadering komen we op het onderdeel communicatie uitgebreid 
terug. 
 
 



11. Afspraak etentje. 
Hilbrand zal middels het gebruik van de datumprikker met een datum voorstel 
komen. We zullen naar de Wok in Buitenpost gaan. 

 
12. Rondvraag 

Simone vraagt of er vragen zijn voor de Teamleiders WMO en Jeugd voor de 
volgende vergadering. Alexander heeft zijn vragen inmiddels gesteld. 
Corrie vraagt hoe het zit met de jaarplanning. Simone geeft aan dat zij hier mee bezig 
is. Jelle geeft aan dat hij ook wel informeel in gesprek wil gaan met 
beleidsambtenaren. 

 

 

Afspraken :  

 

Hilbrand en Corrie buigen zich over het advies m.b.t. “Richtlijn inkomstenvrijlating ” en 
wijziging. 
 
Corrie en Hilbrand stellen een advies op over de “Verordening individuele 
inkomenstoeslag”. 
 
Jappie stelt advies op m.b.t. de TOZO regeling 
 
Corrie neemt contact op met Voedselbank om Klaas Antuma uit te nodigen voor de 
vergadering van de Adviesraad 
 

 
 
 

De volgende bijeenkomst van de Adviesraad is dinsdag 14 november 2023 


